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Verslag bestuursvergadering  
woensdag 19 mei 2021   
 
Locatie: n.v.t. → middels MEET 
 
Aanwezig:  Pastoor  F. Houwman (vz) 

Dhr. W. v.d. Wauw / Born  
Mw. A. Widdershoven / Buchten 

Dhr. J. Hermans / Buchten  

Dhr. M. Hecker / Holtum 
   Mw. N. de Vries / Holtum  

Dhr. B. Haerkens / Obbicht 
Dhr. J. Hermans / Obbicht 

 

Afg. m.k.g.  Mw. R. v.d. Geer / Buchten 
Dhr. J. v.d. Geer / Grevenbicht 

 
 

01. Opening 
Ben Haerkens opent de vergadering, heet alle aanwezigen van harte welkom en pastoor 
Houwman spreekt vervolgens een Pinkstergebed. 
 
02. Vaststelling agenda en volgorde  
De voorliggende agenda wordt bij punt 7 aangevuld met : Vraag aankoop gemeenschapshuis 
Buchten door Stichting Gemeenschapshuis Buchten. 
 
03. Verslag van Federatiebestuur d.d. 19 mei jl. 
Naar aanleiding van het verslag : 
Pastoor Houwman merkt op dat men onlangs in Aldenhof weer is gestart met de misviering op 
vrijdagavond. 
 

Het verslag wordt vervolgens onder dank aan de samensteller goedgekeurd. 
 
04. Bespreken actielijst nr. 4 d.d. 19 mei jl. 
Punt 19. Aanhouden. Hier zijn geen ontwikkelingen te melden..  
Punt 75. Advertenties federatieblad. Dit punt blijft vast op de lijst staan. Ben zegt dat dit altijd 
meer kan zijn! 
Punt 86. Formeren begrafeniskoor. Aanhouden. 
Punt 90. In Holtum zal op 13 juni weer een dorpswandeling worden gemaakt waarbij ook het 
kerkgebouw weer kan worden bezocht. Netty vraagt naar de mogelijkheid van plaatsing hiervan 
op de website. 
In Obbicht werkt men aan de praktische uitvoering van de openstelling van de Willibrorduskapel, 
in samenwerking met het Ecrevissecomité. 
Punt 93. Docbase Begraafplaatsadministratie. Ben Haerkens wil met de opstart van dit 
onderwerp wachten tot dat men weer fysiek bij elkaar kan komen. Uiterlijke datum 1 juli as. 
Punt 96. Wifi in de parochiekerk van Born. Wifi loopt door het gehele kerkgebouw. Er zijn 
problemen met het modem. De bekabeling blijkt niet afdoende te zijn. De Wifi-boosters zijn 
inmiddels geïnstalleerd. Het schijnt dat de aanwezigheid van lood in het gebouw het wifisignaal 
blokkeert.  
 
05. Cie. Pastoraal 
Pastoor Houwman meldt dat er morgen een vergadering van de cie. Pastoraal zal worden 
gehouden. 
Hij leest vervolgens de agenda voor deze vergadering voor. 
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06. Cie. Financiën 
- Jan van de Geer vraagt (via Jan Hermans) het federatiebestuur om voor de toekomst de 

secretaris en de penningmeester te machtigen de zaken m.b.t. Donatus verzekeringen te 
regelen. Dit ter ontlasting van de pastoor. Het bestuur gaat met dit verzoek akkoord. 

- Er wordt een stukje over ANBI in relatie tot schenkingen aan kerkgemeenschappen in het 
federatieblad opgenomen. 

 
 07. Cie. Gebouwen en terreinen 

- Vraag aankoop gemeenschapshuis Buchten door Stichting Gemeenschapshuis Buchten. 
Jac Hermans geeft de vergadering uitvoerig informatie over het voornemen van de Stichting 
Gemeenschapshuis Buchten inzake de aankoop van het gemeenschapshuis. E.e.a. is ook 
verwoord in de toegezonden brief. 
Dit onderwerp zal ook in de cie. Gebouwen en Terreinen behandeld gaan worden. De vraag ligt 
voor of dit digitaal of fysiek zal gebeuren. 
Genoemde stichting heeft gevraagd om dit onderwerp voortvarend op te pakken. 
 

07. 08. Cie. P & O 
- Het verslag van de laatstgehouden vergadering is toegestuurd. 
-    Er zal kort na 1 juli de volgende vergadering belegd worden. Dan zal met name het 
priesterjubileum van pastoor Houwman bespreekpunt zijn. 
-    As. vrijdag is er overleg (pastoor, William en Ben) over een aantal personele zaken, 
waaronder de functie-inhoud van de huishoudster. 
 
09. Andere overlegstructuren 
-      Pastoor Houwman zegt dat er onlangs gemeente breed overleg is geweest over de nota 
‘Kerkenvisie in de gemeente Sittard-Geleen’. Er is een stichting/bedrijf in Maastricht die zich bezig 
houdt met het gebruik van kerken in bredere zin. Ook onze wethouder Houtakkers was bij dit 
overleg aanwezig. Wij gaan hier geen actie in nemen, we laten e.e.a. op ons aan komen. 
-     Pastoor is gebeld door dhr. van der Lee die gevraagd heeft of er een vervolg moet komen op 
het overleg in het najaar 2020. Wel of geen fusie? Ben zegt dat zijn visie niet is gewijzigd. Van de 
Lee heeft toen kenbaar gemaakt dat wij op de goede weg zijn en dat er geen behoefte is aan 
een fusie. 
Pastoor vindt dat er een officieel bericht naar het bisdom moet gaan. Ben wil graag de mening 
van het gehele bestuur. Hij zegt het belangrijker te vinden wat de mening is van het bisdom 
m.b.t. de gevraagde herbenoemingen. Als hier negatief op wordt beslist hebben we wellicht een 
probleem en dat zal over 2 jaar alleen nog maar groter worden. Denk aan de continuïteit van 
onze federatie. 
Pastoor stelt voor om een gesprek met vicaris-generaal Maessen te hebben. We kunnen dan met 
hem diverse praktische punten/problemen te bespreken. Dit zou beter kunnen werken dan een 
gesprek met dhr. van der Lee. 
Jan Hermans zal dhr. Smulders bellen over het antwoorde inzake de herbenoemingen. 
-  De buurman naast de kerk heeft pastoor geïnformeerd over diens plan om in het gebouw 
een B & B te gaan vestigen. William zegt hierop dat het bij deze buurman wel duidelijk moet zijn 
dat er geluidsoverlast door de luidinstallatie kan optreden. Hier moet niet achteraf over geklaagd 
worden. Parkeerplaatsen bij de kerk mogen hiervoor niet gebruikt worden. 
Algemeen : er wordt aandacht gevraagd voor het wel of niet luiden van de klokken bij bijzondere 
aangelegenheden. 
 
10. Parochiefederatie 

 Hier is niets aan de orde.  
 Dit punt wordt voortaan gecombineerd met punt 9 van de agenda. 
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11. Rondvraag + mededelingen 
Ans Widdershoven vraagt aandacht voor namen van parochianen voor huisbezoek. Pastoor 
Houwman stelt voor om dit punt in de volgende vergadering van cie. Pastoraal aan de orde te 
stellen. 
Marthè Hecker zegt op zoek te zijn naar een goede hovenier die een aantal struiken rond de 
kerk in Holtum moet verwijderen alsook de stoep moet herstellen. Dit kan een bespreekpunt zijn 
voor de cie. Gebouwen en Terreinen. 
 
12. Sluiting  
Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 20:55 uur de vergadering onder dank aan 
ieder voor zijn of haar inbreng. 
Netty de Vries merkt op zij zeer waarschijnlijk de volgende vergadering (die in Obbicht wordt 
gehouden) nog niet aanwezig zal zijn.  
 
 
Pastoor Houwman       Jan Hermans 
voorzitter        secretaris 

 
 
 
………………………………..      …………………………….. 
 
Vergaderschema 2021 Federatiebestuur 

 
     13 januari   –  Buchten MEET  25 augustus - Born   
     24 februari  - Obbicht   MEET  13 oktober - Buchten  
      7 april      - Born      MEET  24 november - Obbicht  
     19 mei  - Buchten  MEET   
     30 juni       - Obbicht   


